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Närvarande:                                      
Helene Eklund, Ylva Svangren, Ulf Nilsson, Stefan Wittmann, Göran Gustafsson, 
Catrine Löfkvist och Sofia Gardelin. 
 
 

§ 1 Mötets öppnande 

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte.  
Därefter öppnades mötet. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

- Utsänd dagordning godkändes.  

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 

- Föregående protokoll lades till handlingarna. 

§ 4 Rapporter 
 

Ordförande 
- Den 17 februari 2024 är det dags för Idrottsgalan. Styrelsen diskuterade lite 
nomineringar.  

- Helene har börjat dra lite i förberedelser inför OL-galan för att gratulera 2023 års 
tröjvinnare. En första kontakt med VOK har tagits. Därefter kommer aktuell 
festkommitté att få ta över planeringen.   

- Styrelsen bestämde att årsmötet och årsfesten kommer att gå av stapeln den  
10 februari 2024 vid Kinnerstugan. Även här har vi en festkommitté som står på tur.  

- Styrelsen diskuterade om vi skulle ha någon typ av ledarutvecklingsdag. Tänkbar 
helg i så fall är den 25 november.  

- I januari/februari kommer Helene, Ann-Louise, Uffe och Natalie titta över eventuella 
klädinköp till klubben. Vilka kläder behöver vi? Behöver vi ta fram något nytt? 

- Klubben har 2 pannlampor för utlåning till nattOL. Hade varit bra om vi hade några 
till för utlåning till våra ungdomar.  
Beslut: Mötet beslöt att Helene får i uppdrag att inhandla några fler pannlampor från 
Pölder sport. Eventuellt kan vi få bidrag från RF-SISU. Helene pratar med Anna 
Samelius om detta.  

Sekreterare 
- 25manna resan är klar och samtliga deltagare har fått info om hur mycket de ska 
betala. Inväntar sista fakturan från hotellet som Ylva ska få.   
 
- Sofia har sänt ut påminnelser för årets (2023) medlemsavgift via SMS till de som 
inte ännu har betalat. Får se om det ger något resultat. Annars blir det en påminnelse 
i nästa Broosket.  
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- Ett välkomstbrev är under framtagande. Styrelsen har fått läsa igenom det och hade 
inga inspel. Sofia och Helene gör de sista justeringarna på brevet innan det tas i bruk.  

Kassör             
- Ylva gick igenom ekonomin. Resultatrapporten såg bra ut. Kul att se att 
Jungfruloppet gick bra ekonomiskt. Även uthyrningen av lägenheterna och stugorna 
har gått plus.  
 
- Vi behöver sätta en budget inför 2024. Ylva kommer sända ut info inför nästa 
styrelsemöte då varje kommitté behöver ha satt sin budget.  
 
- Tävlingskommittén / Kurt Löfgren behöver redovisa tävlingskorten för 2023 innan 
30 november.  
 
- Avtal med Loomis för kontantinsättning är uppsatt.  
 
- Ylva har tittat lite på O-ringen avgifterna för 2024.  
Beslut: Mötet beslöt att klubben subventionerar startavgifterna på O-ringen 2024 
med 200 kronor per dag och person. Avgiften kommer att regleras i efterskott i 
samband med tävlingskortet.  

Tävlingskommittén 
-	Brent arbetar vidare med kartan i Hejnum.  
 
- Tävlingskommittén önskar att klubbarna kommer överens om ett gotlandspris för 
alla kartor som utomstående önskar köpa. Stefan tar med sig detta till 
tävlingskonferensen.  
 
- Diskussioner pågår om tävlingsledare och banläggare för 3-dagars i juli 2024.  

Infokommittén       
- Håkan Mattsson håller på och tittar på uppdateringar i KanslietOnline.  
 
- Styrelseinformationen på anslagstavlorna vid Kinner behöver uppdateras. Catrine 
ansvarar för att detta blir gjort.  
 
- Broosket nr 3 kommer att delas ut vid Lucia. Manusstopp 15 november.  
Birgitta Hjertén har flaggat för att hon vill lämna ifrån sig Broosket ansvaret. Ett 
förslag är att vi tar fram en redaktion. Vi lägger ut en fråga i Broosket om vi har någon 
i klubben som skulle vilja ingå i en redaktion.     

Tränings och rekryteringskommittén 
- Vi har ett stabilt ungdomsgäng på 10–16 år som tävlar och åker med på många 
resor. Nästa resa är O-event i Borås som är en Gotlandsresa.  
 
- Kursverksamheten för hösten är över. Vi fortsätter med lite teori och lite natt-OL 
träning.  
 
- Carita kommer lägga vinterprogrammet för intervallträningen. Brent och Göran 
kommer hjälpas åt att hålla i det.  
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Stugkommittén   
-	Solcellerna är igång from 29 augusti och överskottet säljs till GEAB. Vi kommer ha 
vårt elavtal rörligt framåt.  
 
- Elljusspåret är ännu ur funktion längst bort. Vi har blivit lovade lagning så det 
hoppas vi ännu på.  
 
- Tisdagsgänget har gjort ett jättejobb med målning och fixning. Birgitta Hjertén håller 
ihop det gänget med bravur.  
 
- Diskmaskinen har gått sönder och behöver bytas ut. Stugkommittén har tittat på en 
ny modell med ett pris på ca 30 000 kronor.  
Beslut: Mötet beslöt att Stugkommittén får i uppdrag av styrelsen att köpa in en ny 
lämplig diskmaskin runt 30 000 kronor.  
 
- En plan finns på att göra om en av lägenheterna från en fyra bädds lägenhet till en 
två bädds lägenhet för att få bort en våningssäng och istället få in en riktig säng.  
 
- Nyckelboxar är uppsatta vid varje stuga/lägenhet för att underlätta utlämning av 
nycklar.  
 
- Larmet i stugan gällande brand och inbrott är nu installerat och klart.  

§ 5 Styrelseutveckling 

- Innan mötesstarten idag diskuterade vi värdegrundsdelen – respekt.  
Viktigt att vi tänker på allas lika värde och respekterar alla medlemmar.  

§ 6 Uppvaktningar 

- Sofia gick igenom uppvaktningar som varit och som kommer. Inför nästa möte tar Sofia 
fram en uppvaktningslista för 2024.  
 

- Standarerna är slut i vårt lager. Hur ska vi tänka framåt? Vill man ha ett standar när man 
fyller 50 år eller är det förläget?  

§ 7 Övriga frågor 

- Vi gick igenom årshjulet och tittade på vad som ligger i agendan framåt.  
 

- Inga övriga frågor togs upp.  

§ 8 Nästa möte 

- Torsdagen den 7 december kl. 18 hos Sofia i Etelhem.  
Helene sänder ut en kallelse innan mötet och ber oss återrapportera i den vad vi vill 
informera om och vad vi vill ta upp på mötet. Detta för att spara lite tid i samband med 
rapporteringspunkterna. På så sätt får vi loss lite tid till styrelseutveckling vid varje 
mötestillfälle.  
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§ 9 Mötets avslutande          

- Ordförande tackar för kvällens möte med en hälsning om att alla gör ett riktigt bra jobb.  
 

- Styrelsen tackade Heleneför god mat och fika. 

 

 
 

Sekreterare:    Justerare:    Justerare: 
 
 
 

 
Sofia Gardelin    Helene Eklund     Ylva Svangren   

        


